
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

12.10.2017                                          м. Черкаси                                                № 12 

 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 
 

Всього членів комісії – 12 

На засіданні присутні - 7 
 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії: Омаргалієв К.С. 

секретар постійної комісії Плічко Г.І. 
 

члени постійної комісії: Морозюк М. О, Пошиваник М.М.   Полозов В.О., 

Чен В.Є., Чміль В.О. 
 

ВІДСУТНІ:  Вусик В.М.,   Гура С. В.,     Жмуд Ю. М.,      

Ніжніков В. М., Рябошлик О.В.,  
 

Запрошені на засідання постійної комісії:  

 

Безкровна 

Тетяна Василівна 

- маркшейдер Гельмязівського колективного 

підприємства «Будівельник» 

Горда 

Василь Іванович 

- перший заступник начальника Черкаського 

обласного управління лісового та мисливського 

господарства 

Денжанська 

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

Довга 

Людмила Володимирівна 

- заступник начальника управління екології та 

природних ресурсів облдержадміністрації 

Зінченко 

Юрій Іванович 

- головний енергетик ПАТ «Золотоніський 

маслоробний комбінат» 

Купчак 

Олександр Петрович 

- директор ТОВ "Мисливський клуб Фазан" 

Пластун 

Василь Володимирович 

- директор КП «Комунальник-Сервіс» 

Шполянської міської ради 

Соколенко 

Олександр Анатолійович 

 

- директор Гельмязівського колективного 

підприємства «Будівельник» 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Про погодження ПАТ "Золотоніський маслоробний комбінат" надання у 

користування ділянок надр з метою видобування питних підземних вод 

Златокраївського родовища  

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради  
 

2. Про погодження КП "Комунальник-Сервіс" Шполянської міської ради 

надання у користування ділянок надр з метою видобування питних підземних вод 

Шполянського родовища  

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 
 

3. Про надання гірничого відводу Гельмязівському колективному 

підприємству "Будівельник" для розробки Коврайського родовища суглинків 

Денжанська  

Ольга Сергіївна 

- головний спеціаліст юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 
 

4. Про припинення державному підприємству "Смілянське лісове 

господарство" права користування частиною мисливських угідь  

Горда 

Василь Іванович 

- перший заступник начальника обласного 

Черкаського управління лісового та мисливського 

господарства 
 

5. Про припинення державному підприємству "Черкаське лісове господарство" 

права користування частиною мисливських угідь 

Горда 

Василь Іванович 

- перший заступник начальника обласного 

Черкаського управління лісового та мисливського 

господарства 
 

6. Про надання ТОВ "Мисливський клуб Фазан" у користування 

мисливських угідь для ведення мисливського господарства в лісових масивах 

Будянського, Смілянського, Городищенського лісництва ДП "Смілянське лісове 

господарство" 

Горда 

Василь Іванович 

- перший заступник начальника обласного 

Черкаського управління лісового та мисливського 

господарства 
 

7. Про надання ТОВ "Мисливський клуб Фазан" у користування мисливських 

угідь для ведення мисливського господарства в угіддях Дахнівського, 

Свидівського, Мошнівського лісництва ДП "Черкаське лісове господарство" та по 

межі судового ходу Кременчуцького водосховища  

Горда 

Василь Іванович 

- перший заступник начальника обласного 

Черкаського управління лісового та мисливського 

господарства 

 

 

 

 



1.СЛУХАЛИ:  

Денжанську О.С., яка повідомила, що до обласної ради надійшло подання 

Державної служби геології та надр України від 10.08.2017 №17149/03/12-17 щодо 

погодження публічному акціонерному товариству "Золотоніський маслоробний 

комбінат" надання у користування ділянок надр з метою видобування питних 

підземних вод Златокраївського родовища. Керуючись постановою Кабінету 

Міністрів України від 30.05.2011 № 615 «Про затвердження Порядку надання 

спеціальних дозволів на користування надрами», враховуючи Протокол №3603 

засідання колегії Державної комісії України по запасах корисних копалин при 

Державній службі геології та надр України 7 липня 2016 року, підготовлено 

проект рішення та запропоновано депутатам для розгляду і погодження. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 1).  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам при розгляді питання підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 12/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

«За»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

 

 

2.СЛУХАЛИ:  

Денжанську О.С., яка повідомила, що до обласної ради надійшло подання 

Державної служби геології та надр України від 01.09.2017 №18616/03/12-17 щодо 

надання погодження комунальному підприємству "Комунальник-Сервіс" 

Шполянської міської ради надання у користування ділянок надр з метою 

видобування питних підземних вод Шполянського родовища. Керуючись  

постановою Кабінету Міністрів України від 30.05.2011 № 615 «Про затвердження 

Порядку надання спеціальних дозволів на користування надрами», підготовлено 

відповідний проект рішення та запропоновано депутатам для розгляду та 

погодження. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 3).  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам при розгляді питання підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 12/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

«За»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

 
 



3.СЛУХАЛИ: 

Денжанську О.С., яка повідомила, що до обласної ради надійшов лист 

Гельмязівського колективного підприємства «Будівельник» щодо надання 

гірничого відводу для розробки Коврайського родовища суглинків. Підприємство 

із зазначеного питання отримало спеціальний дозвіл на користування надрами від 

28.12.1996 № 729 (наказ Державної служби геології та надр України від 

08.02.2017 №69). Підготовлено відповідний проект рішення та запропоновано 

депутатам для розгляду та погодження. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 5). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Соколенко О. А. який поінформував про діяльність Гельмязівського 

колективного  підприємства  «Будівельник»  та зокрема  повідомив, що 

підприємство займається виробництвом цегли керамічної повнотілої на основі 

розробки глиняного кар’єра в с. Коврай Золотоніського району Черкаської 

області. 

Коврайське родовище розробляється з 1956 року. Середньорічне 

виробництво цегли марки М-100 та М-75- становить 1,5-2,5 млн. штук. 

Підприємство на  сезонних  умовах  забезпечує  зайнятість  населення  від 

50 осіб жителів с. Коврай та навколишніх сіл. Регулярно сплачується орендна 

плату за землю та інші податки до бюджетів різних рівнів. 

На сьогоднішній день Гельмязівське КП Будівельник являється єдиним 

підприємством в Золотоніському районі яке виробляє цеглу будівельну. 

 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам при розгляді питання підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок № 12/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

«За»-7; «Проти»-0; «Утрималося»-0; «Не голосувало»–0 

 

 

4.СЛУХАЛИ:  

Горду В.І., який поінформував щодо проекту рішення обласної ради «Про 

припинення державному підприємству "Смілянське лісове господарство" права 

користування частиною мисливських угідь», підготовленого на підставі подання 

Державного агентства лісових ресурсів України. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 7). 
 

Василь Іванович повідомив, що до обласного управління лісового та 

мисливського господарства звернувся директор державного підприємства 

«Смілянського лісового господарства» з листом про добровільну відмову від 

користування зазначеної у проекті рішення частини мисливських угідь. 

Відповідні матеріали були надіслані управлінням до Державного агентства 

лісових ресурсів для вирішення порушеного питання. 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради 

«Про припинення державному підприємству "Смілянське лісове господарство" 

права користування частиною мисливських угідь», рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати зазначений 

проект рішення. 

 

Голосували:  

«За» - 6; «Проти» - 0; «Утрималося» - 1; «Не голосувало» - 0 

 

Проект рішення не набрав необхідної кількості голосів на підтримку. 

 

Рішення не прийнято: висновок № 12/4 додається до протоколу (додаток 8). 

 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Горду В.І., який поінформував щодо проекту рішення обласної ради «Про 

припинення державному підприємству "Черкаське лісове господарство" права 

користування частиною мисливських угідь», підготовленого на підставі подання 

Державного агентства лісових ресурсів України. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради 

«Про припинення державному підприємству "Черкаське лісове господарство" 

права користування частиною мисливських угідь», рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати зазначений 

проект рішення. 

 

Голосували:  

«За» - 6; «Проти» - 0; «Утрималося» - 1; «Не голосувало» - 0 

 

Проект рішення не набрав необхідної кількості голосів на підтримку. 

 

Рішення не прийнято: висновок № 12/5 додається до протоколу (додаток 10). 

 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Горду В.І., який зауважив, що питання про надання ТОВ «Мисливський 

клуб Фазан» у користування мисливських угідь для ведення мисливського 

господарства в лісових масивах Будянського, Смілянського, Городищенського 

лісництва ДП «Смілянське лісове господарство» та проект рішення розглядалось 

на попередньому засіданні постійної комісії, але не набрало необхідної кількості 

голосів. Тому Черкаським обласним управлінням лісового та мисливського 

господарства подано повторно матеріали на розгляд сесії обласної ради.  

 Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 11). 



ВИСТУПИЛИ: 

Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на черговій сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

Голосували:  

«За» - 3; «Проти» - 1; «Утрималося» - 3; «Не голосувало» - 0 

 

Проект рішення не набрав необхідної кількості голосів на підтримку. 

 

Рішення не прийнято: висновок № 12/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

 

7.СЛУХАЛИ: 

Горду В.І., який повідомив, що питання «Про надання ТОВ "Мисливський 

клуб Фазан" у користування мисливських угідь для ведення мисливського 

господарства в угіддях  Дахнівського,  Свидівського,  Мошнівського  лісництва 

ДП "Черкаське лісове господарство" та по межі судового ходу Кременчуцького 

водосховищаів України та проект рішення розглядалось на попередньому 

засіданні постійної комісії, але не набрало необхідної кількості голосів. Тому 

Черкаським обласним управлінням лісового та мисливського господарства подано 

повторно матеріали на розгляд сесії обласної ради. 

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Омаргалієв К.С. запропонував підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

Голосували:  

«За» - 3; «Проти» - 1; «Утрималося» - 3; «Не голосувало» - 0 

 

Проект рішення не набрав необхідної кількості голосів на підтримку. 

 

Рішення не прийнято: висновок № 12/7 додається до протоколу (додаток 14). 

 

 

 

Голова постійної комісії      К.С. Омаргалієв 

 

 

 

Секретар постійної комісії      Г.І. Плічко  


